
 
 

 

 

 

Enkel fråga till LekebergsBostäder AB:s ordförande angående förtur till 

bolagets lägenheter 

 

Precis som det kan vara svårt för en person som står långt från arbetsmarknaden att hitta det där ack så viktiga 

första jobbet kan det vara svårt för en person som står långt från bostadsmarknaden att få tag i sin första bostad. 

Inte sällan har den som kämpar med det ena dessutom svårt att lösa det andra. Därför kan det vara befogat att ha 

olika former av förtur till allmännyttans lägenhetsbestånd. Detta är till exempel viktigt ur den aspekten att det gör 

det möjligt för personer som har LSS-insatser att göra bostadskarriär. 

 

Som jag förstått det har vi här i Lekeberg ett system där personer som antingen är nya i Sverige eller personer som 

har just LSS-insatser beviljade kan få en lägenhet med förtur i LEBO:s lägenhetsbestånd. Jag har dock inte lyckats 

hitta någon information kring detta på kommunens eller bolagets hemsida. 

 

Detta föranleder följande frågor till LEBO:s ordförande: 

- Vilka grupper omfattas av rätten till förtur till lägenhet? 

- Hur ser arbetet kring förturslägenheter ut i bolaget? 

- Hur många lägenheter har förmedlas genom förtur under år 2020 respektive 2021? 

- Finns det lägenheter reserverade för ändamålet eller löser man det vartefter behov uppstår? 

 

 

 

 

 
 För Liberalerna den 22 april 2022 

 

  

 Elin Nilsson 


